

Date: 30/10/2024

التاريخ: 2024/10/30

Disclosures and Compliance Section
Market Operations and Surveillance
Abu Dhabi Securities Exchange
Abu Dhabi – United Arab Emirates

السادة – قسم الإفصاح والامتثال المحترمين
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
أبوظبي – الإمارات العربية المتحدة

Subject: Burjeel Holdings PLC's Board Meeting

الموضوع: اجتماع مجلس إدارة شركة برجيل القابضة بي إل سي

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Kindly be informed that the Board of Directors of Burjeel Holdings PLC (the "Company") will convene at 02:00pm UAE time on Tuesday 5th of November 2024 at the Company's Head Quarters in Abu Dhabi and via Video and Audio conferencing to consider the following agenda items:

يرجى العلم بأن مجلس إدارة شركة برجيل القابضة بي.إل.سي ("الشركة") سيجتمع عند الساعة الثانية ظهراً بتوقيت دولة الإمارات العربية المتحدة، وذلك في يوم الثلاثاء الموافق 2024/11/05 وذلك في مقر الشركة الرئيس في إمارة أبوظبي ومن خلال وسائل التقنية المرئية والمسموعة وذلك للنظر في البنود التالية على جدول الأعمال:

1. Consider and approve the Company's reviewed financial statements for the third quarter of the financial year 2024 along with the Management Analysis and Discussion Report (MD&A) for the same period.

1-النظر في و الموافقة على البيانات المالية المراجعة للشركة للربع الثالث من السنة المالية 2024 بالإضافة إلى تقرير مناقشة وتحليل الإدارة (MD &A) عن ذات الفترة.

2. Consider Company's other business and operational matters and activities that have no impact on the Company's share price.

2-النظر في الأمور المتعلقة بأنشطة الشركة التجارية والتشغيلية والتي ليس لها تأثير على سعر سهم الشركة.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،



جون سونيل
John Sunil
الرئيس التنفيذي للمجموعة
Group Chief Executive Officer

